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 Zápisnica zo 6. riadneho online zasadnutia Akademického senátu Trnavskej univerzity 

v Trnave (ďalej len „AS TU“) 

23. septembra 2022 o 9:30 hod 

 

Prítomní: doc. PhDr. Juraj Hladký, PhD., doc. RNDr. Dušan Holý, univ. prof., CSc., Mgr. Tomáš 

Godiš, PhD., doc. PhDr. Andrej Rajský, PhD., doc. PaedDr. Andrej Závodný, PhD., Bc. Júlia 

Juríková, Mgr. Alexandra Lengyelová, Mgr. Dominika Rzavská, doc. PhDr. Ondrej Botek, PhD., 

F.R.S.A, PhDr. Kristína Grendová, PhD., MPH, doc. Ing. Margaréta Kačmariková, PhD., MPH, 

doc. PhDr. Jana Martinková, PhD., MPH, doc. PhDr. Andrea Botíková, PhD., MPH, Mgr. Denisa 

Hažerová, Bc. Terézia Maštalírová, JUDr. Milan Hlušák, PhD., doc. JUDr. Miriam Laclavíková, 

PhD., mim. prof., doc. JUDr. Peter Varga, PhD., doc. JUDr. Eva Szabová, PhD., Bc. Daniela 

Hrušovská, Bc. Nicole Makóová, Bc. Martin Pogádl,  doc. Mgr. et Mgr. Lukáš Jeník, PhD., prof. 

Dr. theol. Gloria Braunsteiner, PhD.,  Matej Briš, Bc. Mgr Ján Kniez, Benedikt Kočamba, Mgr. 

Katarína Karabová, PhD., Mgr. Michal Kohút, PhD., PhDr. Pavol Krištof, PhD., univ. doc., Mgr. 

Radoslava Ristovská, PhD., doc. PhDr. Peter Žitný, PhD., Ing. Soňa Domesová 

 

Ospravedlnení: Bianka Cisáriková, Mgr. Veronika Zoričáková, PhD., prof. RNDr. ThDr. 

Ladislav Csontos SJ, PhD., doc. ThDr. PaedDr. Šimon Marinčák, PhD., ThDr. Ing. Milan 

Urbančok, PhD., Bc. Dominika Monika Koritková, Bc. Zuzana Morongová, Bc. Patrícia 

Šuhajdová, PhDr. Henrieta Žažová, PhD. 

 

 

Hostia: prof. PaedDr. René Bílik, CSc., prof. ThLic. Miloš Lichner, SJ, D.Th., prof. JUDr. Mgr. 

Andrea Olšovská, PhD., Dr. h. c. prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD.,   

Ing. Daniela Naništová, PhDr. Adriana Krupová, PhD. 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie skrutátorov, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola plnenia uznesení senátu 

5. Schválenie návrhu dodatku č. 3 Štatútu Trnavskej univerzity v Trnave 

6. Voľba zástupcu/zástupkyne študentskej časti AS TU do Komisie pre ubytovanie študentov  

7. Voľba člena/členky Predsedníctva AS TU za Filozofickú fakultu TU 

8. Rôzne 

 

Bod 1 – Otvorenie  

 

Šieste riadne zasadnutie otvoril predseda AS TU doc. JUDr. Peter Varga, PhD., (ďalej len 

predseda AS TU), privítal prítomných hostí.  

Na základe kontroly prítomnosti členov a členiek AS TU skonštatoval uznášaniaschopnosť AS 

TU, keďže bolo prítomných 31 členov a členiek AS TU.  Predseda AS TU predstavil nových 

členov a členku AS TU za zamestnaneckú časť Teologickej fakulty TU doc. Šimona Marinčáka, 

prof. Gloriu Braunsteiner, za študentskú časť Mgr. Jána Knieza a Benedikta Kočambu, za Fakultu 

zdravotníctva a sociálnej práce TU doc. Andreu Botíkovú, za študentskú časť za Pedagogickú 

fakultu TU Mgr. Dominiku Rzavskú. 

 

Bod 2 – Voľba skrutátorov, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice.  

 

AS TU v rámci ďalšieho bodu rokovania pristúpil k voľbe svojich pracovných orgánov: 

skrutátorov, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. Návrhy na členov a členky pracovných 

orgánov predložil predseda AS TU, pričom všetci navrhnutí vyslovili súhlas s návrhom. AS TU 

hlasoval o návrhoch a prijal nasledovné uznesenia:  

 

Uznesenie AS TU 6R-1/23092022 
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AS TU schvaľuje na 6. riadnom zasadnutí AS TU skrutátorov za zamestnaneckú časť PhDr. 

Kristínu Grendovú, PhD. MPH, a za študentskú časť Mateja Briša. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:      31 

Za:         29              

Proti:            0           

Zdržal sa:       2 

Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.  

 

Z rokovania sa odpojili 2 členovia AS TU (prítomných 29 členov a členiek AS TU). 

 

Uznesenie AS TU 6R-2/23092022 

AS TU schvaľuje za predsedníčku návrhovej komisie na 6. riadnom zasadnutí AS TU Mgr. 

Katarínu Karabovú, PhD., za členov návrhovej komisie za zamestnaneckú časť doc. Mgr. et Mgr. 

Lukáša Jeníka, PhD. a za študentskú časť Bc. Danielu Hrušovskú. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:     29 

Za:        27            

Proti:           0         

Zdržal sa:      2 

Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

K rokovaniu sa pripojili 2 členovia AS TU (prítomných 31 členov a členiek AS TU) 

 

Uznesenie AS TU 6R-3/23092022 

AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice 6. riadneho zasadnutia doc. PhDr. Andreja Rajského, 

PhD. a Bc. Teréziu Maštalírovú. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:     31 

Za:        30            

Proti:           0     

Zdržal sa:      1 

Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

Bod 3 – Program zasadnutia  

  

AS TU následne prešiel k schvaľovaniu programu rokovania. AS TU prijal uznesenie, ktorým bol 

schválený program 6. riadneho zasadnutia AS TU: 

 

Uznesenie AS TU 6R-4/03092022 

AS TU po prerokovaní návrhu programu zasadnutia 23.9.2022 schvaľuje nasledujúci programu 6. 

riadneho zasadnutia AS TU: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie skrutátorov, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola plnenia uznesení senátu 

5. Schválenie návrhu dodatku č. 3 Štatútu Trnavskej univerzity v Trnave 

6. Voľba zástupcu/zástupkyne študentskej časti AS TU do Komisie pre ubytovanie študentov  

7. Voľba člena/členky Predsedníctva AS TU za Filozofickú fakultu TU 

8. Rôzne 
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Hlasovanie:   

Prítomní:     31 

Za:        31            

Proti:           0                  

Zdržal sa:      0 

Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

 

 

Bod 4 – Kontrola plnenia uznesení senátu 

 

Predseda AS TU informoval o priebehu 5. riadneho zasadnutia AS TU, ktoré sa konalo dňa 14. 7. 

2022. Na programe bolo odvolanie a vymenovanie člena Správnej rady, Správa o činnosti 

Správnej rady TU za rok 2021, Pravidlá poskytovania odmien a náhrad výdavkov členom 

Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave, ktoré boli zverejnené na úradnej výveske a na 

webovom sídle www.truni.sk. Voľba člena/členky predsedníctva za Filozofickú fakultu TU bola 

preložená na nasledujúce zasadnutie. Predseda AS TU konštatoval, že z 5. riadneho zasadnutia 

nevyplynuli ďalšie trvajúce a nesplnené úlohy. 

 

Uznesenie AS TU 6R-5/23092022 

AS TU po kontrole plnenia uznesení prijatých na zasadnutí AS TU dňa 14.7.2022 skonštatoval 

ich splnenie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:    31 

Za:       31                   

Proti:          0                 

Zdržal sa:     0 

Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

Z rokovania sa odpojili 2 členovia AS TU (prítomných 29 členov a členiek AS TU). 

  

Bod 5 – Schválenie návrhu dodatku č. 3 Štatútu Trnavskej univerzity v Trnave 

Predseda AS TU informoval prítomných, že predkladateľom návrhu dodatku č. 3 Štatútu TU 

(ďalej aj „návrh“) je rektor TU prof. Bílik (ďalej len rektor TU). V zmysle zákona o vysokých 

školách patrí schvaľovanie návrhu rektora o dodatku štatútu do právomoci AS TU. Po zaslaní 

návrhu zasadala Legislatívna komisia AS TU aj predsedníctvo AS TU, predseda AS TU adresoval 

rektorovi TU pripomienky k predloženému návrhu.  

Rektor TU predstavil návrh, ktorý má operatívny charakter, nakoľko dodatok je súčasťou procesu, 

ktorý vyplynul z novely vysokoškolského zákona a povinnosti zosúladiť vnútorné predpisy so 

zákonom do 31.8.2023. Informoval, že na tvorbe nového štatúte spolupracovali  najmä dekanky 

prof. Olšovská a doc. Peterková, ako aj univerzitná právnička JUDr. Krivošíková. Z kapacitných 

dôvodov nebolo možné komplexne prepracovať Štatút TU, preto rektor TU predkladá návrh 

Dodatku č. 3, ktorý rieši len nevyhnutné zmeny. Na žiadosť rektora TU na tvorbe Dodatku č. 3 

spolupracoval prof. Šmid, dekan Teologickej fakulty, ktorého rektor TU prizval na spoluprácu pri 

tvorbe návrhu. Dodatok č. 3 rieši zloženie AS TU, a Správnej rady, uvádzal ako nový orgán aj 

Komisiu univerzity pre podnety. Platný štatút sa tak doplní o ustanovenia, ktoré umožňujú 

kreovať spomenuté orgány univerzity. Rektor TU deklaroval, že v novom štatúte nebude 

zakotvené obsadzovanie dekanov vymenovaním ale voľbou. Pripravuje vymenovanie pracovnej 

skupiny, ktorá bude pokračovať v tvorbe nového štatútu.  

 

Predseda AS TU informoval o procese voľby nových členov Správnej rady (SR). Po schválení 

dodatku č. 3 Štatútu TU bude vypísaná výzva na predkladanie návrhov na kandidátov/kandidátky 

na členov/členky Správnej rady TU, následne bude zvolané zasadnutie AS TU, ktorého 

predmetom rokovania bude voľba z navrhnutých kandidátov/kandidátok. Po voľbe bude 

nasledovať verejné vypočutie kandidátov/kandidátok.  
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Predseda AS TU vyzval prítomných, aby sa oboznámili so zákonnými podmienkami, kto môže 

podať návrh a kto môže byť navrhovaný za člena/členku Správnej rady TU, prípadne aby oslovili 

subjekty, ktoré by mohli ponúknuť kvalifikované osoby na členov/členky Správnej rady TU. 

 

Ďalej pokračovala rozprava k návrhu Dodatku č. 3 Štatútu TU, kde sa rektor TU vyjadril 

k pripomienkam doc. Vargu, pričom si ako navrhovateľ osvojil pripomienky a  návrhy na úpravu 

dodatku č. 3 Štatútu TU. 

JUDr. Hlušák namietal, že v návrhu dodatku je uvedený nový orgán Komisia univerzity pre 

podnety, ale nie je vopred stanovený spôsob kreovania nového orgánu. 

Rektor TU uviedol, že okrem Komisie univerzity pre podnety rekapituluje dodatok orgány, ktoré 

už fungujú, činnosť a spôsob kreovania Komisie univerzity pre podnety budú upravené v novom 

štatúte. Rektor TU menoval dva spôsoby ako vytvoriť nový orgán - buď kreovanie komisie bude 

definované v novom  štatúte, alebo samostatným predpisom bude stanovený postup, ako vytvoriť 

novú komisiu. 

Doc. Laclavíková súhlasila s námietkou JUDr. Hlušáka, rovnako aj doc. Botek sa vyjadril, že je 

potrebné najprv doplniť predpis o spôsob kreovania nového orgánu. 

Do diskusie sa zapojil prof. Šmid, ktorý podľa rektora TU pracoval na tvorbe návrhu a akceptoval 

pripomienky členov AS TU a súhlasil s vypustením tohto orgánu z dodatku. 

Rektor TU následne súhlasil, že predkladaný návrh dodatku č. 3 Štatútu TU nebude obsahovať 

Komisiu univerzity pre podnety. 

Doc. Laclavíková položila rektorovi otázku, aký je časový harmonogram predloženia nového 

štatútu, nakoľko termín zosúladenie vnútorných predpisov platných na univerzite so zákonom je 

31.8.2023. Poukázala na to, minimálne na dvoch fakultách je potrebné zorganizovať dekanské 

voľby, pričom bez nového štatútu sa bude univerzita a dotknuté fakulty nachádzať v právnej 

neistote a hrozí, že z časového hľadiska ani nebude možné voľby dekanov/dekaniek zorganizovať. 

Bez skorého prijatia nového štatútu bude  ohrozené zabezpečenie zorganizovania volieb.  

Rektor TU vyjadril ambíciu predložiť nový štatút do konca roka 2022 alebo začiatkom januára 

2023.  

Doc. Laclavíková uviedla, že na univerzitný štatút nadväzuje tvorba nových fakultných predpisov, 

preto koniec roka 2022 je hraničný termín. 

Prof. Šmid uviedol, že návrh dodatku zachováva doterajší status quo, čo sa týka voľby dekanov, 

ide sa podľa súčasného právneho režimu. Predpisy na fakultách sa nemenia, pokiaľ ide o orgány 

fakúlt. 

 

Predseda AS TU na záver zhrnul, že v zmysle diskusie sa vedenie univerzity sa zaviazalo, že do 

konca roka predloží nové znenie štatútu tak, aby fakulty stihli kreovať svoje predpisy, s čím 

vyjadril súhlas aj rektor TU, ktorý sa zaviazal návrh nového štatútu predložiť do konca roka 2022. 

 

JUDr. Hlušák požiadal predkladať materiály na rokovanie AS TU so zdôvodnením, resp. s 

dôvodovou správou, aby členovia AS TU rozumeli, prečo sa navrhovateľ rozhodol predpis 

určitým spôsobom upraviť.   

 

Uznesenie AS TU 6R-6/23092022 

AS TU schvaľuje na návrh rektora TU dodatok č. 3 Štatútu Trnavskej univerzity v Trnave. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:    29  

Za:       29               

Proti:          0           

Zdržal sa:     0 

Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

 

Bod 6 – Voľba zástupcu/zástupkyne študentskej časti AS TU do Komisie pre ubytovanie 

študentov 
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Predseda AS TU informoval o, že v zmysle článku 3 ods. 2 písm. b) Vyhlášky rektora Trnavskej 

univerzity v Trnave č. 2/2019 o ubytovaní študentov Trnavskej univerzity v Trnave Komisia pre 

ubytovanie študentov TU je tvorená aj z jedného zástupcu študentskej časti Akademického senátu 

Trnavskej univerzity v Trnave. Uviedol, že je možný dvojaký výklad vyhlášky rektora TU – buď 

bude zástupca študentskej časti bude volený celým akademickým senátom alebo len jeho 

študentskou časťou . Preto požiadal rektora TU ako tvorcu vyhlášky výklad tohto predpisu.  

Rektor TU sa konštatoval, že cieľom predpisu je, aby zástupcu do Komisie pre ubytovanie 

študentov volila iba študentská časť AS TU. 

Predseda AS TU prijal výklad rektora TU o účele predpisu, v zmysle ktorého sa má voľby 

zástupcu AS TU v Komisii pre ubytovanie študentov zúčastniť len študentská časť AS TU. Ďalej 

poukázal na nejasnú formuláciu predpisu, keďže z doslovného znenia nie je zrejmé, či zástupca 

v Komisii pre ubytovanie študentov TU musí byť členom AS TU. Predseda AS TU požiadal 

členov a členky AS TU, aby sa vyjadrili k tomuto problému a aby sa uzniesli na jednotnom 

výklade predpisu. 

Doc. Botek sa vyjadril, aby to bol zástupca zo študentskej časti AS TU. 

Doc. Hladký sa stotožnil s tým, že študenti si volia spomedzi seba zástupcu. 

Bc. Makóvoá súhlasila, ale zároveň vyjadrila presvedčenie, že zvolený zástupca študentov by mal 

byť niekto, kto je ubytovaný na internáte, aby bol v tejto problematike zainteresovaný 

a zorientovaný. 

JUDr. Hlušák sa vyjadril, že zástupca študentov nemusí byť člen senátu. 

 

Predseda AS TU vyzval študentskú časť, aby predložili návrhy, a potom prebehne tajné 

hlasovanie. 

Bc. Hrušovská navrhla Bc. Makóovú, ktorá súhlasila s návrhom na jej nomináciu.  

Bc. Makóvá navrhla Mgr. Dominiku Rzavskú, ktorá odmietla návrh na nomináciu. 

Keďže nikto nemal ďalšie návrhy, predseda AS TU vyzval študentskú časť AS TU na tajné 

hlasovanie o návrhu. 

 

Bolo prítomných 10 členov/členiek študentskej časti AS TU, na prijatie návrhu bolo potrebných 6 

hlasov. 

 

Uznesenie AS TU 6R-7/23092022 

AS TU schvaľuje Bc. Nicole Makóovú za zástupkyňu študentskej časti AS TU v Komisii pre 

ubytovanie študentov Trnavskej univerzity v Trnave. 

Hlasovanie:   

Hlasovali:     10 

Za:          10           

Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

Bod 7 – Voľba člena/členky Predsedníctva AS TU za Filozofickú fakultu TU 

 

Predseda AS TU vyzval členov a členky AS TU za Filozofickú fakultu TU, aby predložili návrh 

člena/členky predsedníctva AS TU. Doc. Žitný navrhol Mgr. Katarínu Karabovú, PhD., ktorá 

nomináciu prijala.  

Keďže neboli žiadne ďalšie návrhy, AS TU pristúpil k tajnému hlasovaniu. 

 

Uznesenie AS TU 6R-8/23092022 

AS TU schvaľuje za členku Predsedníctva AS TU za Filozofickú fakultu TU Mgr. Katarínu 

Karabovú, PhD. 

 

Hlasovanie:   

Hlasovali:     29 
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Za:         29     

Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

Bod 8 – Rôzne 

 

Dr. Grendová na požiadanie predsedu TU informovala že, Správna rada od ostatného zasadnutia 

AS TU nezasadala. 

Bc. Makóová informovala, že Študentská rada vysokých škôl SR (ŠRVŠ) počas prázdnin 

nezasadala, v októbri bude zasadať predsedníctvo ŠRVŠ. Bc. Makóová sa ako predsedníčka 

Študentskej rady TU zúčastnila Konventu akademických senátov, o čom podrobne informovala na 

www.truni.sk. Vyzvala študentov a študentky, aby boli aktívnejší pri plnení úloh spojených 

s členstvom v Akademickom senáte a zapájali sa zodpovedne do úlohy členov senátu. 

 

Predseda AS TU informoval o zasadnutí  Rady vysokých škôl SR (RVŠ SR), ktorá zasadala 

14.9.2022. Predmetom zasadnutia bola aktuálna situácia týkajúca sa stúpajúcej inflácie, rastúcich 

cien energií. V tejto súvislosti sa diskutovalo aj zastavenie vyučovania na vysokých školách od 

17.11.2022 z dôvodu nedostatku financií. RVŠ SR podporila výzvu Rektorskej konferencie po 17. 

11. 2022 zastaviť vyučovanie, vzhľadom na zlú finančnú situáciu VŠ a nemožnosť financovať 

zvýšené náklady súvisiace s činnosťou a prevádzkou vysokých škôl.  

Predseda AS TU v tejto súvislosti prizval na rokovanie AS TU kvestorku, aby informovala 

o dopadoch a opatreniach, ktoré bude nutné prijať. 

Ing. Naništová informovala, že v úvode roka plánovali so zvýšením nákladov na energie, ale 

nevedeli o akú výšku pôjde. Uviedla, že doterajší dodávateľ elektrickej energie prišiel o licenciu 

na dodávanie elektrickej energie, preto vysúťažili nového dodávateľa. Cena je vyššia ako bolo 

plánované v rozpočte, sklz je 200 tisíc eur. Tento rok sa zvýšia len náklady za elektrickú energiu, 

ostatné energie má TU zazmluvnené do konca roka 2022. Ďalej uviedla, že komunikuje 

s MŠVVaŠ SR ohľadom kompenzácií neočakávane zvýšených nákladov. Vedenie TU má 

k dispozícii predpoklad, koľko finančných prostriedkov plánuje TU vyčerpať na energie v roku 

2022. V médiách zaznel prísľub ministra predsedu vlády SR, že dofinancuje vysokým školám 

tieto zvýšené náklady na energie. Kúrenie bude spustené, na plyn má TU vykurované dve budovy, 

ostatné sú vykurované horúcovodom z jadrovej elektrárne. Kvestorka nepredpokladá vysoké 

úniky tepla na nezrekonštruovaných budovách. Na Kolégiu rektora TU pripravia návrh úsporných 

opatrení, o ktorých bude informovať.  

Na záver kvestorka uviedla, že v tomto roku súťaží TU cenu plynu na budúci rok, predpokladá sa 

vyššia cena , čo bude započítané do plánu rozpočtu na rok 2023. 

 

Predseda AS TU zhrnul informácie kvestorky, že obstarávanie tovarov a služieb nie je napriek 

inflácii ohrozené, keďže TU očakáva sanovanie cien energií z Ministerstva školstva SR. 

 

Rektor TU informoval, že zastavenie vyučovania na vysokých školách od 17.11.2022 je súčasťou 

postupu Slovenskej rektorskej konferencie (SRK) voči vláde SR, predovšetkým preto, že väčšina 

vysokých škôl je v oveľa horšej situácii ako TU, vzhľadom k tomu, že ceny energií ich 

ovplyvňujú podstatne viac, vzhľadom na spôsob vykurovania ich budov. SRK odmieta prechod na 

akúkoľvek formu dištančného vzdelávania, pretože prenáša zodpovednosť za energetickú krízu na 

študentov a zamestnancov. V úsporných opatreniach TU sa nepočíta s dištančným vzdelávaním. 

 

Predseda AS TU požiadal rektora TU, aby informoval o stave zlučovania TU a UCM, vzhľadom 

na zverejnenú výzvu (https://www.minedu.sk/vyzva-c-1-podpora-pri-strategickom-rozvoji-

infrastruktury-vysokych-skol/), ktorej predmetom je zlučovanie vysokých škôl.  

Rektor TU rekapituloval, že rokovali s rektorkou UCM a štátnym tajomníkom Paulisom dva dni 

pred vypísaním výzvy na predkladanie projektov na integráciu univerzít. Zaujímali sa, či 

pripravujú pre TU rozpočtové kompenzácie - tie boli pripravované. Rektor TU nevie, či sa s  

https://www.minedu.sk/vyzva-c-1-podpora-pri-strategickom-rozvoji-infrastruktury-vysokych-skol/
https://www.minedu.sk/vyzva-c-1-podpora-pri-strategickom-rozvoji-infrastruktury-vysokych-skol/
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prísľubmi predchádzajúceho vedenia ministerstva školstva stotožňuje aj súčasné vedenie rezortu. 

Ďalej informoval, že MŠVVaŠ SR vypísalo výzvu na integráciu, uskutočnil sa online webinár, na 

ktorom sa zúčastnili všetky vysoké školy, za TU diskutoval prorektor Majdan. Rektor TU uviedol, 

že vo výzve je problematické, že pri objeme 68 mil. Eur je radikálne obmedzenie – určenie výšky, 

ktorú môžu úspešné univerzity preinvestovať. Je to 1000 EUR/m², čo nezodpovedá súčasným 

reálnym cenám. Po zvýšení cien by nebolo možné v prípade TU rekonštrukciu historickej budovy 

Adalbertína za daných podmienok dokončiť. Vedenie TU sa nechce zaviazať na akcie, ktoré 

nebude vedieť dokončiť. S UCM diskutovali o právnych formách integrácie, suma 68 mil. EUR je 

nedostatočná pre obe univerzity, pričom MŠVVaŠ SR nemôže navýšiť sumu ani zrušiť finančný 

strop na rekonštrukciu za meter štvorcový. 

 

Bc. Makóová sa pýtala rektora TU , ako má informovať študentov, či sa bude TU spájať s UCM 

alebo nie.  

Rektor TU potvrdil, že kroky na spájanie realizovali, išlo o pracovnú skupinu (v zložení rektor 

TU, prorektor Majdan a kvestorka), ktorá navrhovala právnu formu konzorcia dvoch univerzít, ale 

v tejto chvíli, za vyššie spomenutých podmienok museli tieto aktivity zastaviť. 

 

Doc. Botek položil rektorovi TU otázku, či nebudú ohrozené benefity, ktoré boli spojené so 

zlučovaním univerzít. 

Rektor TU uviedol, že TU požadovala od MŠVVaŠ SR prísľub, že v prípade zlúčenia nedôjde ku  

kráteniu rozpočtu TU. Konštatoval však, že prísľuby poskytli osoby, ktoré v súčasnosti už na 

MŠVVaŠ SR nepôsobia. 

 

Bc. Makóová sa pýtala, či je k zlučovaniu vytvorená pracovná skupina, alebo sú k dispozícii 

nejaké projekty na nahliadnutie. 

 

Rektor TU uviedol, že za TU rokuje rektor, prorektor Majdan, kvestorka Naništová a tak isto zo 

strany UCM rektor, prorektor, kvestor. Pokiaľ ide o diskusiu, ako by zlúčenie mohlo vyzerať, 

kľúčovým momentom je súhlas AS TU. Účasť na projekte je nutná so súhlasom AS TU, zatiaľ 

žiadny projekt TU neplánuje. 

 

JUDr. Hlušák vyjadril názor, že by do procesu zlučovania mali byť zapojené aj fakulty.  

Rektor TU sa vyjadril, že s UCM hľadajú takú formu, aby fakulty boli zachované. Hraničný 

termín podávania projektov však neumožňuje diskusiu fakúlt. 

 

Doc. Laclavíková uviedla, že na fakultách nemajú k dispozícii dostatok informácií, vzhľadom na 

rôzne informácie kolegov z UCM, žiada viac informovať dekanov fakúlt o stave pripravovanej 

integrácie univerzít. 

 

Rektor TU reagoval, že nemá iné informácie, ako tie, ktoré práve uviedol a UCM má rovnaké 

informácie. Ďalšie debaty o integrácii za týchto podmienok zatiaľ nemajú zmysel. 

 

Predseda AS TU zhrnul, že v zmysle poskytnutých informácií má za to, že nastavené podmienky 

zlučovania nie sú prijateľné a realizovateľné, konštatoval, že v zmysle predložených informácií 

má za to, že táto výzva nie je relevantná. Následne po zhrnutí diskusie požiadal rektora TU 

o vyjadrenie, či ním predložené informácie znamenajú, že TU nebude v tejto chvíli reagovať na 

výzvu na integráciu. Rektor TU sa vyjadril, že za súčasných podmienok sa žiadne kroky vo veci 

zlučovania nerealizujú.  

 

Bc. Makóová predložila do diskusie návrh týkajúci sa Vyhlášky rektora Trnavskej univerzity v 

Trnave č. 2/2019 o ubytovaní študentov Trnavskej univerzity v Trnave. V kritériách prijímania 

študentov na ubytovanie navrhuje vypustiť čl. 5 ods. 2 písm. j) v zmysle ktorého sa za darovanie 
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krvi pripočíta študentovi 30 bodov. Dané ustanovenie navrhuje vypustiť z dôvodu jeho rozporu s 

princípom rovného zaobchádzania a jeho diskriminačnej povahy, keďže predstavuje diskrimináciu 

z dôvodu zdravotného stavu a sexuálnej orientácie. 

Rektor TU zobral na vedomie tento návrh a postúpi ho prorektorke Nevolnej. S výsledkom 

oboznámi navrhovateľku aj senát.  

Študent TF Ján Kniez navrhol skontrolovať aj ostatné kritériá predmetnej vyhlášky a ich súlad so 

zásadou rovného zaobchádzania.  

Predseda AS TU odporučil študentom, aby v tejto veci komunikovali s prorektorkou Nevolnou, 

ktorá má v právomoci danú agendu. 

 

Na záver predseda AS TU poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

 

 

V Trnave 23. septembra 2022  

 

 

 

Schválil:                         doc. JUDr. Peter Varga, PhD., predseda AS TU  

  

                                                                   

  

Overili:                          doc. PhDr. Andrej Rajský, PhD. 

 

 

    Bc. Terézia Maštalírová 

 

 

 

Spracovala:                     Ing. Soňa Domesová, tajomníčka AS TU   


